

Clinical Laboratory Tests: What Happens if You're not Responsible

臨床驗血測試:如果你不留心的可能後果

UCSF ASIAN HEALTH INSTITUTE BILINGUAL HEALTH LECTURES 亞裔健康研究院雙語健康講座(英語和廣東話)

are based on results of clinical laboratory tests. Most patients take these test results for granted, thinking that physicians know what is best for their patients. Medical practices today have electronic health record portals where patients can see their test results. There

websites are other where patients can learn what these test results mean. Using this information, patients participate can in making medical decisions for themselves and their loved ones. That helps to reduce the incidence of medical

mistakes, the third-leading cause of death in the United States today. Alan Wu, PhD, author of *The Hidden Assassin: When Clinical Lab Tests Go Awry*, will recount real medical stories in this presentation to highlight the importance of clinical laboratory testing. This is a free bilingual (English/Cantonese) class. Don't miss this outstanding lecture. All are welcome.

上 所有醫療決定中有七成的決定是基於土 臨床驗血的報告○大多數患者都認爲這些驗血結果是理所當然的,而醫生

會知道什麼醫療決定對患者最好。現今的醫療已設網上病歷站,病人可以上網看到自己

博士被誠邀爲本講座演講,他是一本命名《隱藏的刺客:當臨床驗血結果出錯時》的書之作家。他會通過講述可怕的真實醫療事故以突出驗血結果的重要性。這是一個精彩的免費雙語(英語/廣東話)講座,不容錯過,歡迎參加。



Speaker 演講者



Alan Wu, Ph.D.

Professor, Laboratory Medicine, UCSF School of Medicine Chief, Clinical Chemistry and Toxicology Laboratories, Zuckerberg San Francisco General Hospital & Trauma Center http://profiles.ucsf.edu/alan.wu http://www.alanhbwu.com/

Date/Time June 20, 2018 (Wednesday) 六月二十日(星期三)

日期時間 下午 5:00-6:30 pm

Location Herbst Hall, UCSF Mount Zion Campus 赫布斯特館

地點 1600 Divisadero 街 (Between Post and Sutter St.), 2nd floor, San Francisco

RSVP 請致電 Call 415-885-3678 留言

敬請回复 Online 或點擊這裡進行網上註冊 http://bit.ly/UCSFtesting

Kangxin Partners 康信知識產權 Light refreshment 茶點招待

Facebook

面書

讚 Friend us at http://www.facebook.com/UCSFAHI

